

QHSE Policy بولصة الجودة

We are continually serving the needs of our clients in the fields of Fire Fighting and Fire Alarm systems, Information and Communication Technology.

نحن في الشركة العربية للتجارة نعمل باستمرار على تلبية احتياجات عملائنا في مجالات أنظمة مكافحة الحرائق والإنذار بالحريق وتكنولوجيا المعلومات والاتصالات .

We are committed to provide high quality services and materials to all of our customers, through proper study of customer requirements, effective compliance, timely delivery & support, by periodically reviewing and continually improving our QHSE Management System.

نحن ملتزمون بتقديم خدمات ومواد عالية الجودة لجميع عملائنا، من خلال الدراسة المناسبة لمتطلبات العملاء، والامتثال الفعال، والتسليم والدعم في الوقت المناسب، من خلال المراجعة الدورية والتحسين المستمر لنظام إدارة الجودة والصحة والسلامة والبيئة لدينا .

We are also committed to meet the needs and expectations of our clients and interested parties, identify all major external & internal issues / risks & opportunities related to our QHSE Management System and take steps to mitigate these issues/ risks and adhere to applicable QHSE related statutory and regulatory requirements.

نحن ملتزمون أيضاً بتلبية احتياجات وتوقعات عملائنا والأطراف المعنية، وتحديد جميع القضايا / المخاطر والفرص الخارجية والداخلية الرئيسية المتعلقة بنظام إدارة الجودة والصحة والسلامة والبيئة الخاص بنا واتخاذ الخطوات اللازمة للتخفيف من هذه المشكلات / المخاطر والالتزام بالقوانين المعمول بها ذات الصلة بالجودة والصحة والسلامة والبيئة. والمتطلبات التنظيمية .

We are also committed to prevention of Environmental Pollution with the objective of minimizing the impact of our activities on the environment and ensure conservation of natural resources.

نحن ملتزمون أيضاً بمنع التلوث البيئي بهدف تقليل تأثير أنشطتنا على البيئة وضمان الحفاظ على الموارد الطبيعية.

We are dedicated to working towards the prevention of occupational injury and ill health and we always ensure active participation and consultation of all our workers and worker representatives.

نحن ملتزمون بالعمل على الوقاية من الإصابات المهنية واعتلال الصحة ونضمن دائماً المشاركة الفعالة والتشاور مع جميع عمالنا وممثلي العمال.

To achieve this, we have established QHSE objectives within our organization to measure and improve work efficiency and HSE Performance.

ولتحقيق ذلك، قمنا بوضع أهداف الجودة والصحة والسلامة والبيئة داخل مؤسستنا لقياس وتحسين كفاءة العمل وأداء الصحة والسلامة والبيئة.

General Manager
21/05/2024